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Verslag Algemene ledenvergadering Atletico ’73 d.d. 19 april 2011. 

Aanwezig: zie presentielijst 

Afwezig: Christiaan Nusselder, Tiny Raatjes, Nander v.d. Plicht, Hans Matsen, Rick Huurderman, Bert 

Kranenburg, Jet Buizert, Roos Rademaker, Joost v.d. Plicht, Rieneke v.d. Plicht, Jan & Tiny Steverink, 

Guus Slütter, Pieter Hubers, Hans Heuvels. 

1. Opening 

Gerard verwelkomt de aanwezigen. 

Marjon Ziegler noemt de afmeldingen voor deze ALV.  

2. Vaststelling notulen van de Buitengewone Algemene ledenvergadering van 29 maart 2010. 

Notulen worden ongewijzigd vastgesteld. 

3. Jaarverslag van het bestuur 

Het jaarverslag van 2010 wordt voorgelesen door Gerard Jansen. Gerard bedankt iedereen 

die aan het sportieve jaar heeft meegewerkt voor de medewerking. (Geen op-en aan 

merkingen van de aanwezigen) 

4. Financieel verslag van de penningmeester 

Rene presenteert namens de kascommissie de balans er zijn geen vragen over de balans. 

Exploitatie 2010 wordt doorgenomen door Rene. Hierbij wordt ook toegelicht dat de 

contributie minder is door de vermindering van de jeugdleden. De post sponsoring is flink 

omhoog gegaan dit is mede daardoor verhoogd dat er jaarlijks 40 trays van auqarius wordt 

geschonken, dit brengt omzet. Bij de eigen wedstrijden is helaas een verlies door een aantal 

facturen van 2009. Ook bij de Engbergeloop moest geld bij omdat het inschrijfgeld niet de 

kosten dekt. Energie post is flink gedaald. In 2009 is door de nieuwbouw veel verbruikt. 

Rente lening is 3,8%. Resultaat € 9770,00. 

Er is een vraag voor de hoogspringmat: waar komt de €4000 vandaan, waar komt die 

reservering vandaag. In 2011 zal het invloed hebben op de bankstand/balans. De volgende 

vraag is over de assuratiën, waarom is de premie verhoogd met € 1000,00. De assuratie voor 

het gebouw is verhoogd met € 1000,00, ivm waarde gebouw/ inbraken, ect. De inventaris is 

met de waarde verhoogd zodoende is de assurantie verhoogd. In de assurantie zit ook de 

arbeidsongeschiktheidsverzekering. Een tip voor besparing van de energie, is de timer van de 

lampen terugstellen. Ook voor de verwarming zou er nog gespaard kunnen worden. Het 

resultaat is tevredenstellend. Gerard geeft een compliment aan alle mensen die dit bereikt 

hebben. Ook komt de wens naar voren voor de nieuwe baanverlichting. Het voorstel is dat er 

een post gereserveerd wordt in de balans voor de verlichting. En een minder resultaat op de 

balans laten zien. Maar Gerard legt uit dat het bij de gemeente wel weer te leggen is dat het 

positieve saldo nog is voor reserveringen in de toekomst.  
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De subisidie voor de vereniging is gebaseerd op de jeugdleden. Is het een nadeel dat er ook 

mensen zijn die een strippenkaart hebben (alleen in de groep van Joost) de nieuwe 

loopgroepen krijgen eenmalig een strippenkaart en dan is er de keuze of de ze lid worden of 

niet! 

 

5. Verslag van de kascommissie en benoeming nieuwe kascommissie 

Dinsdag 8 maart is de kascomissie bij Rene geweest, ze zijn heel erg tevreden. Gerrit Luijmes 

en Pieter Hubers. Voorzichtigheid is geboden bij evt. aangaan van nieuwe leden. We gaan 

opzoek naar een nieuwe reserve lid. Van Gerard komt de vraag wie er aan toegevoegd mag 

worden. Pieter Hubers treedt af.  Ad Som meldt zich hierbij aan. Hiermee zijn we uiteraard 

heel erg blij.  

Rene laat de begroting zien van 2011 en geeft zijn toelichting. Helaas is de subsidie een stuk 

lager uitgevallen, dit komt door de verminderde jeugdleden. De collecte heeft Euro 1200 

opgeleverd. Dit is een goed resultaat. In de ouderhoud terrein zit een reservering voor het 

secretariaats gebouw. Hierover zijn verder geen vragen. 

Contributie tarieven worden toegelicht door Rene, door de inflatie van 1,95% een lichte 

stijging van de tarieven. 

 

6. Begroting 2011 

Rene laat de begroting zien van 2011 en geeft zijn toelichting. Helaas is de subsidie een stuk 

lager uitgevallen, dit komt door de verminderde jeugdleden. De collecte heeft Euro 1200 

opgeleverd. Dit is een goed resultaat. In de ouderhoud terrein zit een reservering voor het 

secretariaats gebouw. Hierover zijn verder geen vragen. 

Contributie tarieven worden toegelicht door Rene, door de inflatie van 1,95% een lichte 

stijging van de tarieven. 

 

7. Benoeming bestuursleden en commissieleden/coördinatoren 

Sander licht de normale gang van zaken toe. Het gaat vanaf dit jaar schriftelijk. Gerard geeft 

aan dat na de verkiesingen aan dat het bestuur nog niet compleet zijn. Carlijn Niessink en 

Marjon Ziegler stellen zich voor en Gerard stelt Rick Huurderman voor. (ivm afwezigheid) 

Er wordt gestemd, en iedereen wordt unaniem aangenomen. 

8. Jaarverslagen diverse commissies 

Communicatie (De Slak)  

We hebben dit jaar weer 5 maal een Slak uitgebracht. De meesten waren goed gevuld, alleen in de 

wintermaanden wat minder. De redactie zal vaker atleten en trainers benaderen voor kopij. Ook de 

suggestie uit de enquête om op zoek te gaan naar een “reporter” zal worden bekeken.   
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De website kende dit jaar vooral wijzigingen achter de schermen, zo kan Wim Jansen nu zelf de 

clubrecords bijwerken en wordt er maandelijks een volledige backup gemaakt. Ook was er een test 

met het digitaal aanmelden via de website voor de beginnersgroep. Deze test was succesvol, ook het 

formulier van het ROIJ kan vervangen worden. 

De komende weken zal er begin worden gemaakt met het aanpassen van de categorieën clubrecords. 

Voor masters zal dan per 5 jaar een aparte categorie bestaan bij de clubrecords, net zoals bij de 

wedstrijden. Het is dus mogelijk dat de website bij masters CR’s de komende tijd wat lege of 

verouderde lijsten kent. Dit is “werk in uitvoering”. 

7.421 (daling ongeveer 25%) bezoekers bezochten onze website. Deels afhankelijk van 

wedstrijdprogramma. Totaal bezoeken 21.016 keer: 1750 bezoeken per maand.  (2,83 bezoek per 

unieke bezoeker per maand). Dat is een stijging van 25%. 

Er werden ruim 180.000 banners bekeken en dat leverde 2.800 bezoeken op aan websites van 

sponsoren.  

Naar aanleiding van de gestegen kosten van de Slak: 

 

Verschil met begroting van 500 euro,  te wijten aan: 

- geen verhoging sponsorbijdrage en afname aantal sponsoren  ivm crisis  

- oplage bleek hoger dan aanvankelijk ingeschat, en is verder gegroeid  

- eenmalige extra oplage beginnersgroep  

- meer katernen dan begroot   

 

voordelen die niet direct op de balans terug te vinden zijn: 

- sponsoring op de baan € 100 / jaar 

- korting op briefpapier: € 160 / jaar 

 

Barcommissie   

Het eerste volle jaar in de nieuwe kantine is goed verlopen. In het begin even wennen en 

soms zoeken, maar dat was snel over. 

We hebben 7 wedstrijden en 3 groepsactiviteiten van diverse loopgroepen gehad, die met de 

hulp van verschillende vrijwilligers achter de bar en in de keuken prima zijn verlopen. 

Voor wat de woensdagavond betreft: het is na afloop van het lopen een gezellig samenzijn in 

de kantine, zowel van de “leren lopen groepen” als de drie recreantengroepen. 

Het schoonmaken van de kantine, en alles wat daarbij hoort, door de verschillende groepen 

is een groot succes. Het schema omvat nu 9 groepen (en nog niet alle groepen doen mee, 

maar zijn alsnog welkom) wat inhoudt dat een groep éénmaal in de 10 maanden aan de 

beurt is. Een speciaal dankjewel voor de inzet van deze dames en heren: want hiermee wordt 

veel geld bespaard. 

Om deze groepen behulpzaam te zijn kunnen we allemaal een keer een bezem pakken en de 

vloer bijvegen; een volle prullenbak legen. 
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Het afgelopen jaar zijn er “evenementen” op de baan geweest met gebruik van de kantine. 

Daarvan was de barcommissie vooraf niet op de hoogte gesteld.  

Het is goed gegaan, maar om zeker te zijn dat er voldoende koffie e.d. voorradig is, zou een 

berichtje in het vervolg wenselijk zijn.  

Tevens is het niet gepast dat men bij trainingen en bijzondere evenementen (dit betreft niet 

de wedstrijden) zelf drank meebrengt. Bij gebruik van de kantine, dient ook van de voorraad 

gebruik te worden gemaakt.  

Want ook daarmee steun je de vereniging. 

 
Verslag ledenadministratie Atletico’73  
 
Eind 2010 had  Atletico’73 een ledental van 443 leden. Ten opzichte van 2009 betekent dit een 
vermindering van 36 leden. De verdeling is als volgt: 
 

Pupillen: (tussen haakjes de aantallen van 2009) 

2 Minipupillen  (5) 

7 C-pupillen (16) 

17 B-pupillen (10) 

36 A-pupillen (59)              Totaal 62 (90) 

Junioren: 

54 D-junioren  (71) 

31 C-junioren (28) 

22 B-junioren (17) 

 7  A-junioren (13)              Totaal 114 (129) 

 

Restgroep (recreanten, senioren, masters en juryleden) 267 (260) 

 

Al met al een vermindering van de jeugd, bij de pupillen –28 en bij de junioren –15. De groei van 
de restgroep komt voornamelijk door de nieuwe beginnersgroep, waardoor toch een aantal 
mensen zich als lid hebben aangemeld. 
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Verslag wedstrijdcommissie 2011 

In 2010 zijn door Atletico ’73 de volgende wedstrijden georganiseerd: 

 

21 februari   Engbergenloop    252 deelnemers 

3 april    Openingswedstrijd  139 deelnemers 

24 april    Pupillen steden   215 deelnemers 

16 mei    B junioren competitie   263 deelnemers 

5 juni                Pupillen steden   173 deelnemers 

5 september   Rondje Oude IJsselstreek 264 deelnemers 

2-3 oktober   Clubkampioenschappen 106 deelnemers 

 

Totaal hebben zo’n 1400 atleten deelgenomen aan de door Atletico ’73 georganiseerde 
wedstrijden in 2010.  

 

Deze – en ook de overige – wedstrijd had niet georganiseerd kunnen worden zonder de inzet 
van de vele vrijwilligers (juryleden, barmedewerkers, materiaal- en baan verzorgers, leiders 
en ouders) waarvoor hartelijk dank! 

9. Stand van zaken uitvoering beleidsplan 

 

In 2012 weer een nieuw beleidsplan, in navolging van het vorige, dat inmiddels al een paar 

jaar “verlopen” is.  In het kader hiervan is een  enquête gehouden, uitslagen hiervan worden 

uiterlijk eind mei verwacht. 

In de tussentijd zal moeten worden begonnen aan het formeren van een 

beleidsplancommissie. Omdat zich er nog niemand voor heeft aangemeld, gaan we 

“headhunten”. Hiervoor maken we eerst profielen van wie we ongeveer zoeken, zodat we 

weten dat iedere groep vertegenwoordigd is. Dit is met name nodig voor de pupillen,  omdat 

daar het invulpercentage nogal tegenviel. 

De enquête is over het algemeen goed ingevuld: 

 In totaal gaat het om 452 leden. Hiervan hebben 94 leden de enquête ingevuld en 

ingeleverd. Het invulpercentage is daarmee 20,8%. De foutenmarge (bij generaliseren 

naar populatie) ligt hiermee tussen de 5,4% en 9,0%. De foutenmarge is hoger 

naarmate de mening over een bepaald onderwerp verdeeld is. 
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Onder de pupillen viel de respons echter tegen. 

tabel 2.4: Invulpercentage en maximale foutpercentage per leeftijdscategorie 

 
invulpercentage max. foutpercentage 

 
m v totaal m v totaal 

pupillen 2,13 2,22 2,17 98% 98% 69% 

junioren 12,28 40,00 22,83 35% 21% 19% 

senioren 40,00 0,00 17,65 32% 100% 37% 

masters 32,00 26,96 29,30 14% 15% 10% 

overig 0,00 33,33 10,53 100% 61% 67% 

 
19,83 21,82 20,80 13% 13% 9% 

 

Door de kleine populatie is het moeilijk om de uitkomsten van de enquête te generaliseren 

naar de volledige populatie. 

Belangrijkste aandachtspunten in het beleidsplan: 

- vrijwilligers beleid 

- motiveren wedstrijddeelname 

- hoe om te gaan met krimp jeugd / vergrijzing 

verlichting zal naar alle waarschijnlijkheid niet in het beleidsplan komen, maar gewoon door 

het bestuur worden behandeld. 

Mocht je je nog willen aanmelden voor de beleidsplancommissie: laat het weten. 

 

10. Huldiging jubilarissen 

Jubilarissen zijn helaas niet aanwezig. Gerard zal zorgen dat de mensen hun speldjes krijgen 

op gespeld.  

11. Uitreiking Bronzen Atleet 

Gerard reikt de bronzen atleet uit aan Jan Jolink. Als drijvende kracht achter de pupillen, 

junioren D en  dalind groep voor onze vereniging. 

Gerard licht toe hoe de toestandkoming van de keuze van de bronzen altleet is gekomen. We 

hopen dat de persoon ook volgend jaar weer veel voor ons gaat betekenen. 

Jan geeft een klein woord van dank. Jan schroeft het bordje weer op zijn plaats terug. 

12. Uitreiking Marathonbeker. 

Marriét te Bokkel krijgt de beker en de bloemen uitgereikt van Gerard Jansen. 

Felix Helmink krijgt de beker en de bloemen uitgereikt van Gerard Jansen. 
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13. Rondvraag  

Gerrit Luijmes, wordt er bij de pupillen navraag gedaan waarom de pupillen stoppen? Het 

bestuur heeft hier al over gesproken en ook ideeën over, dit wordt ook omgezet. De daling 

van de pupillen komt door minder aanmeldingen. 

Kanjers voor Kanjers – is er een ingang voor een sponsorbedrag via Bram Som?  

Atletico mag niet de dalind groep worden, maar de dalind groep is lid van atletico73. 

Christien stelt voor dat de leden van het bestuur aanschuiven bij de koffie en horen wat er 

leeft in de groep. En voor Carlijn dat er een overleg komt met de trainers om over materialen 

ect. te spreken.  De trainers geven aan dat er te weinig belangstelling is vanuit het bestuur 

voor de trainers. Gerard geeft aan dat hij erg blij is met Carlijn die tijd vrij kan maken voor de 

trainers. Het is gelukkig gelukt om dit te realiseren. Gerard geeft aan dat de communicatie 

van 2 kanten moet komen,het bestuur weet niet altijd wanneer het gewenst is dat het 

bestuur aanwezig is. Gerard geeft duidelijk aan dat het bestuur bereid is om mee te denken 

met de trainers. Het bestuur geeft aan dat we het serieus wordt behandeld. 

 

14. Sluiting 

Niets meer aan de orde zijnde sluit Gerard de vergadering. 

 

 


